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Utvärdering av VM-året 2007  

• Bra 
Mötet vi hade inför VM 2007 i Jönköping, där vi diskuterade vad och hur vi skulle 
arbeta inför VM 2007. 
Dressyrträningarna; för domare feb., mars 
Mötena i tältet; en infocentral+videofilmerna 
Träningslägret i Bräkne Hoby+Åstorp 
Sammankomsten i Flyinge (spontan) 
Tidigt tydligt vilka som ingick i truppen och vilka som hade chans 
Att det finns en representant som representerar ponny i Körkommittéen 
Biträdande lagledare; Rasmusson 
Nätverket mellan kuskarna 
Sammanhållningen mellan kuskarna 
Tävlingarna före VM (tex Dorthealyst under våren)-samhörigheten 
Hemsidan; där vi får info om de olika ekipagen och vad som händer runt 
ponnykörning. 
Bra uppladdning under VM-et 
De frivilliga som ställde upp kändes oerhört skönt att ha under VM-et 

 
• Förbättringar 

Mer positiv anda, mer positiv respons vad vi presterar 
Nyhetsbrev 1 gg/månad på hemsidan 
Alla ekipage ska omnämnas på hemsidan som är med i ett lag 
Skriftliga direktiv+ info till ekipagen 
Systematisk kontakt och info till ekipagen 
Uppdatera hemsidan; som kan bli ett nätverk mellan kuskarna med tel.lista/maillista. 
Info till ekipagen före/under/efter VM-et 
Grupp SMS under tävlingens dagar till kusk+groom för info och samlingar 
Inga ”stora förändringar” under ”resans gång” 
Budget och balansräkning 
Tätare träffar med/utan ponny 
Villkoren för uttagning ska klargöras tidigt 
Krav på tävlingar för uttagning ska klargöras tidigt 
Prata taktik (tex start i maraton) 
Nytänkande 
Vi ska synas bättre-kläder, västar, hjälmar osv med Sveriges färger 
Säkerhetsvästar med Sveriges färger 
Organisationen runt maratonen med kommunikation+info 
Förfrågan med ”hjälpare” bör planeras, lista på hemsidan. 

  
 
 
 
 



• Budget 
Vi vet inte om vi har fått 90 000+AGRIA 150 000 eller endast 150 000? 
Vi måste ha koll på vart pengarna har gått så vi kan planera inför nästa år och 
kommande VM 
Vi saknar en balansräkning; en avstämning så man omfördela eller planera vidare 
Svårt att delge våra sponsorer vad ett VM kostar 
Körkommittéen ska få ytterligare en chans att delge oss budgeten. 
Vi pratade om att ta kontakt med Riksidrottsföbundet  ang vår budget. 
Tränarkostnad med skriftlig offert 
Vi måste planera. 
 inför nästa år och VM 2009 
NM-kostnader 
Budgeten måste vi få bättre ordning på så vi kan planera framåt. 
 
Budget för 2008: 
(box+startanmälan) 
NM 
För-VM i Tyskland 
Danmark Dorthealyst april -08 (observationstävling) 
Ev någon internationell tävling utomlands; vi behöver visa upp oss och få 
internationell tävlingsvana. 

 

• Uttagning 
Komplettera varandra + prestation 
Bäst att ha ett helt lag med 6 ekipage 
Erfarenhet med internationella tävlingar 

 
• Träningar/tävlingar 

KonCup  
DressyrCup 
Pay and Drive 
Träningstillfälle före tävlingssäsongen i Åstorp, Flyinge och Vaggeryd 
Dressyrträning för domare (feb., mars) 
  
De som har tankar ang VM 2009 bör delta i följande observationstävlingar 2008: 
Dorthealyst Danmark april 
NM Åstorp (hösten 2008) 
För-VM Tyskland 
SM SKÅNSKA 8-10 aug 
Ev någon internationell tävling 
 
Tankar ang 2009 och inför uttagningen till VM: 
Se ovan, prestationer från 2008 
Dressyrträning för domare (feb., mars, april) 
Danmark våren 2009 
Dressyrträning för domare 
Observationstävlingar 

 
 

• Lagledare/Ponnyrepresentant till Körkommittéen 



 
Lagledaren bör:  
Ha positivt tänkande 
Kunna ”ta folk” 
Lära känna ekipagen 
Vara känd/respekterad inom körvärlden 
Vara med på tävlingsplatsen 
Ha sammanträffar 
Vara med på landslagsträningar 
Medla  
Vara kontaktbar 
 
Ponnyrepresentanten bör: 
Arbeta brett 
Budgeten 
Vara länk mellan kuskar och Körkommittéen 
 

• Andra tankar 
Tävlingsresultaten bevakas av Rasmusson som för statistik. 
Uttagningsprogram; vilka kriterier? 
NM uttagning? Komplettera varandra+resultat 
Sponsorpaket/intresseförening 
Tackkort; (jul/nyårskort) fotocollage på VM-deltagarna 

 
• Nästa möte: jan/ feb 2008 (meddelas på Hemsidan och Kuskringen) 

Med den ev nye lagledaren 
Tävlingssäsongen 2008 
Webmaster: Rasmusson 
 

• Kom ihåg 
Kuskmöte 1:a helgen i mars 2008 Stockholm + Körkommittéen. 
För internationella tävlingar krävs FEI-pass och vaccination 2ggr/år 
 
 
 
Vid tangentbordet 
Anne-Christine Arvidsson 


